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Begäran om Samhällsbyggnadsförvaltningens yttrande 

 

Med anledning av Kommunfullmäktiges beslut 20245-06-17 §95 efterfrågas 

yttrande från Samhällsbyggnadsförvaltningen rörande ökad kameraövervakning.  

 

Svar önskas senast 2025-02-28. Svaret ställs till kommunstyrelseförvaltningen 

Samhällsbyggnad förvaltningen ställer sig positiv till kameraövervakning på 

utpekade platser om det anses vara befogat för att komma till bukt med ett uttalat 

problem. Förvaltningen anser att detta bör ske i tätt samarbete med polis för att 

undersöka tillvägagångsätt, vilka platser som ska väljas ut och motivering för att 

sätta upp eventuell kamerautrustning. 

Man bör vidare utreda hur kostnader för inköp och drift ska finansieras samt hur 

och var hantering av eventuella kameror och inspelat material ska organiseras. 
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